

活動紀要

EVENTS AND ACTIVITIES



2016-11-24

監管局作為「人才發展計劃」的僱主機構之一，獲邀出席由僱員再培訓局舉辦的「僱主週年聚會」，藉此促進僱主機構與委任培訓機構的溝通，並加強合作。

Being one of the members of the “Manpower Development Scheme”, the EAA attends the Annual Employer Luncheon organised by the Employees Retraining Board in order to facilitate communication and cooperation between employers and the appointed training bodies.



2017-01-09

監管局董事局舉行午餐聚會，歡迎新任成員及向離任成員頒發紀念座，以答謝他們過去對監管局的貢獻。

The EAA Board holds a luncheon to welcome its new members and bid farewell to its retiring members. Souvenirs were also presented to the retiring members as a token of appreciation to their past contribution to the EAA.

2017-01-16



監管局接待來自廣東省機構編制委員會辦公室的代表團，監管局代表向他們簡介監管局的角色及職能，以及本港的監管制度。代表團成員對香港地產代理行業的發牌制度及規管機制深感興趣。

The EAA receives a delegation from the Office of Government Set-up Committee of Guangdong Province. The delegates are briefed on the EAA's role, its functions and the regulatory system in Hong Kong. The delegates show great interest in the rationale behind the regulatory and licensing system.

2017-02-10

監管局舉行春茗，主席梁永祥先生，SBS，JP(右三)及一眾管理層與傳媒朋友拜年。

The EAA holds a media luncheon to celebrate Chinese New Year with journalists. Chairman Mr William Leung Wing-cheung, SBS, JP (third from the right) and the EAA's management team wish the press a happy new year of the Rooster.

